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Skridskobana på Gärdesfältet -svar på 
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Förslag till beslut 

1. Medborgarförslaget besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

2. Ärendet överlämnas till Idrottsnämnden.  

 

 

 

 

Göran Månsson Britt Mattsson 

stadsdelsdirektör avdelningschef 

 

Bakgrund 

Bifogade medborgarförslag har inkommit med önskemål om skridskobana på Gär-

desfältet.  

 

Ärendet 

Förslagsställaren önskar att den rundskridskobana som tidigare fanns på Gärdet 

återuppstår. Förslagsställaren framhåller att befolkningen runt Gärdet kommer att 

öka, intresset för en skridskobanan blir större och en skridskobana på Gärdet skul-

le avlasta konstisbanan på Östermalms idrottsplats. 

 

Ärendets beredning 

Ärendet har beretts inom Parkmiljöavdelningen Norra Innerstaden som är gemen-

sam för Kungsholmens, Norrmalms och Östermalms SDN. 

 

Förvaltningens synpunkter 

Många minns säkert rundisbanan på den del av Ladugårdsgärdet mellan Värtavä-

gen och Lindarängsvägen som benämns sportfältet. Det är dock många år sedan 

det spolades någon isbana där. Det behövs långvariga perioder av kyla för att över-

huvudtaget få någon is, vilket det är få vintrar i Stockholm som skänker, och nu-

mera erbjuds skrinnare att åka på konstisbanan på Östermalms Idrottsplats. 



SID 2 (2) 

 

 

Förvaltningen instämmer i att en rundisbana på Gärdesfältet säkert skulle vara 

uppskattad. Ev. spolning av en isbana på sportfältet ligger dock inte inom Stads-

delsnämndens ansvarsområde. Sportfältet förvaltas av Idrottsnämnden. Stadsdels-

förvaltningen föreslår därför Stadsdelsnämnden beslutar att överlämna ärendet till 

Idrottsnämnden.  

 

Bilaga 

Medborgarförslaget 


